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The Purgatory (al-barzakh)

The Purgatory (al-barzakh) زَخرالب

The Purgatory

زَخرالب َعنم

ـ عمرو بن يزيد: قال الصادق (علَيه الّسلام): واله‏، أتَخَوف علَيم ف البرزَخ ! قلت: وما البرزخُ ؟ قال: القَبر، منذ1ُ
القيامة يوم إل هوتم حين.

1- Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘By Allah! I fear for you the barzakh!’ He was asked, ‘What is the
barzakh?’ He replied, ‘The grave, from the day one dies until the Day of Judgment.’ [Nur al-Thaqalayn,
v. 3, p. 554, no. 124]

The Souls of the Believers in the Purgatory

رزخالب ف المؤمنين أرواح

ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): أرواح المؤمنين ف حجراتٍ ف الجنّة، يأكلونَ من طَعامها، ويشْربونَ من شَرابِها،2
.ويتَزاورونَ فيها، ويقولونَ: ربنا، أقم لنا الساعةَ لتُنْجِز لنا ما وعدْتَنا

2- Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘The souls of the believers will be in chambers in Paradise, eating of its
food and drinking its drinks, and visiting one another, saying, ‘Our Lord! Bring the Final Hour, so that
You may fulfil what You promised us.’ [al-Mahasin, v. 1, p. 258, no. 562]
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The Souls of Disbelievers in the Purgatory

رزخالب فّارِ فال أرواح

ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): إنّ أرواح الفّارِ ف نارِ جهنّم يعرضونَ علَيها يقولونَ: ربنا، لا تُقم لنا الساعةَ، ولا3
! تُنْجِز لنا ما وعدْتَنا، ولا تُلْحق آخرنا بأولنا

3- Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘The souls of disbelievers are in the Fire of Hell, exposed to it, saying, ‘Our
Lord! Delay the Final Hour, and do not fulfil what You warned us against, nor make the last of us catch
up with the first.’ [Bihar al-Anwar, v. 6, p. 270, no. 127]
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